
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Protokoll SRD1
2010–09–01

Studierådsmötesprotokoll 2010–09–01

Närvaro: Albin Rosberg Studierådsordförande
Christian Lindgren Stufurepresentant, Ordförande Studentfackliga utskottet
Fredrik Andersson Skattmästare
Aurora Fourier från §4 till §6
Johannes Jakobsson
Kerstin Johnsson Vice ordförande Studentfackliga utskottet
Fredrik Karlsson Skyddsombud, från §4
Simon Kämpe
Edward Linderoth-Olson Vice Kårordförande
Jakob Thomasson §8.5

§1 OFMÖ SRD-ordförande Albin Rosberg förklarade mötet öppnat kl 12:11.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Kerstin adjungerades.

§4 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes med tillägget §8.5 Från StufU.

§5 Val av
mötessekreterare

Fredrik A erbjöd sig att kladda och Albin R ådrog sig att renskri-
va kladdet.
Mötet beslöt

att välja Fredrik A till kladdare.

§6 Föregående
mötesprotokoll

Mötesprotokoll från 2010-05-19 godkändes.

§7 Meddelanden Albin R meddelade att nollning pågick och att de kändes igen på
sina råsa chepsar. Mötet inflikade att de var tveksamt råsa.
Vidare meddelade Albin R att det var ett pluggfik den 30/9.
Albin R meddelande att årets kårsafari ligger den 6/9, årets sek-
tionssafari den 9/9 samt att det första SRX-mötet även ligger den
9/9.
Albin R anser att det finns utrymme i budgeten för SRD-tröjor till
självkostnadspris, samt ett par generella arbetströjor utan namn.
Det meddelades även att Albin R fått nyckel till styrelsekylen och
att samma nyckel går till kylarna i iDét, men att detta faktum är
hemligt.

§8 Beslutsuppföljning Christian har kollat över hemsidan, men root tog bort repot med
hans modifieringar i. Koden har flag Spaghettimonster.

§8.5 Från StufU StufU informerade om sitt arbete, att det är ett beredande organ
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på kåren; en del av benet utbildning, remissvar och åskitsdoku-
ment. StufU samordnar även externa representanter.
Jakob T hämtade sin väska och mötet väntade iaktagande.
Simon K lät informera om att han varit på en funktionärsfika på
kåren under gårdagen, men inte överlevt.

§9 Valärenden Mötet beslöt

att välja Robin Larsson till Pekinganka under perioden 2010-
07-01 till 2011-06-30

Mötet ansåg att det behövs större lasson.

§10 Kursombud Mötet var eniga om att kursombudsarbetet ej sköts, det var bättre
förr.
Kerstin J informerade att F har programmöten där man bjuder
på baguetter

§11 Pluggfik Albin R informerade om att pluggfik sker måndagar 17 till nå-
gon annan tid, under de fyra första läsveckorna och att han gär-
na tar emot hjälp att laga mat. Då det bara var två som klagade
på att det var mycket svartpeppar i maten så drogs slutsatsen att
folk gillar svarpeppar. Fredrik A ansåg att det var lagom mycket
svartpeppar i maten. Albin R ansåg att Simon K borde läggas in
i SRD-listan.

§12 Övrigt Edward kom med förfrågan om att få en funktionärspost inom
SRD samt access in till iDét. Han ansåg att Vice Ordförande är en
bra post då den ej har några definerade arbetsuppgifter. Mötet
beslöt

att välja Edward Linderoth-Olson till Vice Studirådsordföran-
de.

Christian L informerade att det varit klagomål på Elektronik-
kursen; att rättningsmallen för labrapporten ej följer de riktlinjer
som eleverna får ut.
Mötet föreslog att Vice Studierådsordförande skulle ta hand om
detta, och denne svarade med att han skulle lägga det som punkt
357 på sin att-göra-lista. Vidare informerade han att denna punkt
var direkt efter städa exp-köket, strax därefter erkände han att
han visserligen städar exp-köket.
Albin R ådrog sig att sätta sig in i problemet.

§13 Skitsnack Christian L informerade att han nästan ätit upp maten.
Fredrik K undrade vad en brandskyddssamordare var.
Edward L informerade att kåren fått en pall fördigpoppade popcorn
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och att denna finns vid lastintaget.
Diverse personer talade om att det ska vara fest 10-10-10 10:10
på grund av dess roliga datum. Det inflikades att det borde vara
PM och inte 10:10 på morgonen.

§14 OFMA SRD-ordförande Albin Rosberg förklarade mötet avslutat kl 12:55.

Vid protokollet

Fredrik Andersson
Möteskladdare

Justeras

Albin Rosberg
Studierådsordförande

3 (3)


	§1 OFMÖ
	§2 Tid och sätt
	§3 Adjungeringar
	§4 Godkännande av dagordningen
	§5 Val av mötessekreterare
	§6 Föregående mötesprotokoll
	§7 Meddelanden
	§8 Beslutsuppföljning
	§8.5 Från StufU
	§9 Valärenden
	§10 Kursombud
	§11 Pluggfik
	§12 Övrigt
	§13 Skitsnack
	§14 OFMA

